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 Náročnost tématu na: 

  - teoretické znalosti průměrné    

  
- vstupní údaje a jejich 

zpracování 
průměrné    

  - použité metody průměrné    

 Kritéria hodnocení práce: 

  

stupeň hodnocení 

výborně 
velmi 

dobře 
vyhovující nevyhovující 

stupeň splnění cíle práce      X        

samostatnost posluchače 

při zpracování tématu 
X       

logická stavba práce  X      

práce s literaturou včetně 

citací 
X     

adekvátnost použitých 

metod 
X        

hloubka provedené analýzy 

ve vztahu k tématu 
  X    

úprava práce (text, grafy, 

tabulky) 
X      

stylistická úroveň  X     

  

 Využitelnost výsledků práce v praxi: 

   
Vyhovující 

  



 

 
Slovní hodnocení práce a otázky pro autorku práce k obhajobě: 

 

Položme si otázku, k čemu slouží bakalářská práce. Z mého pohledu k tomu, aby uchazečka o 

bakalářský titul prokázala schopnost samostatně pracovat s literaturou a metodami vědecké 
práce a sestavit text práce, v níž hledá odpověď na určité nezodpovězené otázky. Třešničkou 

na dortu je, když se výsledky práce dají publikovat a prakticky použít. To prvé se podařilo, ale 

druhé z podstaty zadání nešlo realizovat. To, že špičkoví jezdci v MTBO jezdí na špičkovém 

materiálu, je zřejmě logické. Rozdíly, které existují v používání materiálu, nebyly podrobeny 
hlubší analýze z hlediska pohlaví, výšky a váhy, případně dalších tělesných parametrů 

závodníků. Přitom lze předpokládat, že to v případě materiálu hraje roli. Zajímavá by byla 

analýza, proč někdo volí celoodpružené kolo a jiný pouze kolo s odpruženou vidlicí. Zajímavé 

by určitě bylo, proč ten který závodník, užívá určitý materiál. V práci je jedna zásadní, chyba, 
na kterou jsem narazil už na str. 10, a myslel jsem si, že se autorka tady  překlepla, ale ta 

chyba záměny centimetrů a palců ve velikosti šířky pneumatik, je bohužel v celé práci.  

 

1. Proč si myslíte, že většina elitních závodníků MTBO používá 29“ kola. 
 

2. Pokud jste Vy osobně elitní závodnicí v MTBO, zařadila jste svůj dotazník do 

výzkumu. I kdyby ano, analyzujte podrobně svůj materiál, který používáte, hlavně ve 

vztahu k osobním tělesným parametrům a převažujícím podmínkám závodů v MTBO, 
které absolvujete. 

 

3. Jak celá disciplína MTBO u nás a ve světě vypadá v současnosti. Stagnuje, 

progreduje? Jaké jsou perspektivy? 
 

 

 

Práci doporučuji k obhajobě a hodnotím ji jako velmi dobrou až výbornou. 
 

 

  

   

Jiří Šafránek 

 

  

 
 


